
 

 

  

 

 

 

 

ПОСТОЯННА КОМИСИЯ ЗА ДЕЦАТА, МЛАДЕЖТА  И СПОРТА  

 

 

П Р О Т О К О Л  № 38 

 
Днес, 26.01.2022 г. /сряда/ от 13.00 ч. се проведе заседание на ПК за децата, младежта  и  

спорта  към СОС  чрез платформата CISCO Webex Meeting - връзка". 

Заседанието беше открито от   г-жа Татяна Георгиева в 13.05 часа. 

При направената проверка на кворума беше установено, че присъстват 11 /единадесет/  

общински съветници поради което заседанието може да бъде проведено.  

Председателят на комисията докладва дневния ред за заседанието. 

По предложеният дневен ред не бяха направени предложения за изменения и допълнения. 

Членовете на комисията гласуваха предложеният дневен ред, както следва: 

 

№ Поименно гласуване:   

1 Татяна Георгиева – председател За 

2 Атоли Илиев- зам. председател За 

3 Иван  Пешев - зам. председател за 

4 Диян Стаматов За 

5 Екатерина Йорданова За 

6 Анна Стойкова За 

7 Владимир Митов За 

8 Веселин Калановски за 

9 Николай Николов за 

10 Яна Тодоранова За 

11 Петко Димитров За 

  Общо гласували:  11 

  в т.ч.: 

                                  За 11 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

 

Въз основа на гласуването комисията реши: 

Приема новия дневния ред за заседанието на комисията. 

       

СТОЛИЧНА ОБЩИНА 

СТОЛИЧЕН ОБЩИНСКИ СЪВЕТ 

1000 София, ул. Московска № 33, Тел. 93 77 591, Факс 98 70 855, e-mail: info@sofiacouncil.bg, http://www.sofiacouncil.bg 
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       Приетият дневен ред е приложен към протокола – Приложение № 1. 

 

По т.І от Дневния ред:  

И.Димитрова запозна комисията с Доклад вх.№СОА22-ВК66-216/11.01.22 г. относно 

отчет за изпълнение на финансирани проекти на спортни клубове по Програма за 

развитие на детско - юношеския спорт за 2021 година, в изпълнение на Решение № 92 

по Протокол № 28 от 11.02.2021 г. и Решение № 240 по Протокол 32 от 22.04.2021 г. 

на СОС. Тя сподели, че са одобрени за финансиране дейности на 92 /деветдесет и два/ 

спортни клуба /СК/ развиващи олимпийски спортове, на обща стойност 897 000 лева и 

отчетени, както следва: 

52 /петдесет и два/ спортни клуба, развиващи индивидуални спортове - 358 800 лева: 

40 /четиридесет/ спортни клуба, развиващи колективни спортове - 538 200 лева. 

За периода на проектните дейности по Програмата са обхванати над 7 200 деца и 

младежи на възраст 8-18 години, като в началото на проектните дейности от 92 

спортни клуба са включени 5 599 спортисти, а в процеса на подготовка и участия са 

обхванати допълнително 1 648 деца и младежи. Общо обхванати деца и младежи по 

Програма за детско-юношеския спорт за 2021 г. - 7 247 деца и ученици. 

 

Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения: 

 

Комисията като водеща подкрепя доклада с предложения проект за решение. 

 

№ Поименно гласуване:   

1 Татяна Георгиева – председател За 

2 Анатоли Илиев - зам. председател За 

3 Иван  Пешев - зам. председател за 

4 Диян Стаматов За 

5 Екатерина Йорданова За 

6 Анна Стойкова За 

7 Владимир Митов За 

8 Веселин Калановски      за 

9 Николай Николов за 

10 Яна Тодоранова за 

11 Петко Димитров за 

  Общо гласували:  11 

  в т.ч.: 

                                  За 11 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

 

 

 

По т.ІI от Дневния ред: 

Точката беше водена от Анатоли Илиев – зам.-председател на комисията тъй 

като Татяна Георгиева е вносител на доклада. 
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Т.Георгиева запозна комисията с Доклад вх.№СОА22-ВК66-370/13.01.22 относно 

продължаване изпълнението на Стратегията за развитие на физическото възпитание и 

спорта на Столична община /2012 - 2020/, приета с Решение № 7/12.01.2012 г. на 

Столичния общински съвет и приетите въз основа на нея Програми. Тя сподели, че 

това се налага, за да могат да бъдат отворени Програмите и клубовете, районните 

администрации, училищата и детските градина да могат да кандидатстват и когато 

бъде приет бюджета за 2022 г. да се пристъпи към финансиране. 

В.Калановски зададе въпрос дали в Програмата за Детско – юношеския спорт, са 

коригирани някои критерии и изисквания.  

А.Илиев отговори, че всичките неточности и неясноти, които се наслагаха през 

годините, тази година ще бъдат отстранени. 

  

Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения: 

 

Комисията като водеща подкрепя доклада с предложения проект за решение. 

 

№ Поименно гласуване:   

1 Татяна Георгиева – председател За 

2 Анатоли Илиев - зам. председател За 

3 Иван  Пешев - зам. председател за 

4 Диян Стаматов За 

5 Екатерина Йорданова За 

6 Анна Стойкова За 

7 Владимир Митов За 

8 Веселин Калановски       за 

9 Николай Николов за 

10 Яна Тодоранова за 

11 Петко Димитров за 

  Общо гласували:  11 

  в т.ч.: 

                                  За 11 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

 

 

По т.ІII от Дневния ред: 

И.Димитрова запозна комисията с Писмо вх.№СОА20-ВК66-4835/15/18.01.22 г. 

относно отчет на План за действие за 2021 г. и План за действие за 2022 г. в 

изпълнение на Стратегия за младите хора на Столична община 

 

Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения: 

 

Комисията приема писмото за сведение  и дава положително становище. 

 

По т.ІV от Дневния ред: 
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И.Димитрова запозна комисията с Писмо вх.№СОА20-ВК08-11925/2/18.01.22 г. 

относно информация за извършени ремонтни дейности и изградени спортни 

съоръжения във връзка с писмо с рег. № СОА21-ВК66-11925/1/11.01.2022 г. – 

Годишни планове за контрола и поддържането на детските и спортните площадки на 

територията на районите.  

 

Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения: 

 

Комисията приема писмото за сведение  и дава положително становище. 

 

По т.V от Дневния ред: 

И.Димитрова запозна комисията с Писмо вх.№СОА22-ВК66-190/10.01.22 г. относно 

определяне на представители за включване в Комисия за утвърждаване на процедура 

за кандидатстване, структура и избор на членове за Консултативния съвет по 

политиките за младежта към кмета на Столична община 

Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения: 

Комисията определи Екатерина Йорданова 

 

По т.VI от Дневния ред: Писмо вх.№СОА22-КЦ01-3184/20.01.22 г. относно 

предложение от спортни клубове за промени в Програмата на Столична община за 

развитие на детско-юношеския спорт 

Т.Георгиева сподели, че са проведени две срещи със спортни клубове, които да дадат 

своите предложени и препоръки към Програмата за развитие на ДЮС. 

Думата бе предоставена на А.Илиев, който запозна по отделно с промени, както 

следват: 

2.Промяна / актуализиране критериите за оценка на съответствие на проектите: 

2.1 Актуализиране на възрастовите групи - да бъдат обособени 5 /пет/ 

възрастовите групи, които реално да отговарят на действащите картотеки в 

спортните федерации (в момента те са 4 /четири/, тъй като досега имаше една 

обща възр. група 10-14 г.) 

- деца до 10 години 

- момчета и момичета от 10 до 12 години 

- момчета и момичета от 12 до 14 години 

- юноши и девойки от 14 до 16 години 

- младежи и девойки от 16 до 18 години  

2.2.Брой подготвителни групи /ПГ/ и деца включени в тях през настоящата 

година - тъй като няма как да се проследи дали даден клуб разполага със 

заявения брой ПГ и деца (за тях не се изисква картотека към съответната 

федерация и съответно официална заверка), предложението е всеки спортен 

клуб, който има ПГ да бъде точкуван с 2 /две/ точки, независимо от техния 

брой. Ако СК няма ПГ, не получава точки (досега за всяка подг. група се даваха 

по 2 т., което следва да отпадне). 

         2.3.Провеждането на занимания е деца със специални образователни 

потребности (СОП) - СК получава 3/три/ точки, вместо по 5 т. както сега; 

         2.4.За индивидуалните спортове да се получава официална информация от 

съответната федерация за едно държавно първенство /ДП/ от държавния спортен 

календар за предходната година, валидно за участие на СК в Програмата. 

Предложението ще допринесе за уеднаквяване на критериите за оценка на всички 

кандидатстващи СК по Програмата. 
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         2.5.Получаване на информация от съответната спортна федерация за национални 

състезатели, удостоверена с официални списъци на Националните отбори по 

възрастови групи; 

       3. С оглед на по-добрата съвместна работа и добра комуникация, клубовете 

предложиха при възможност да се направи среща между тях и комисията по оценка за 

да се определи най-добрата методика за оценка на проектите 

- да бъдат разпределени финансовите средства пропорционално според 

получените точки на всеки клуб, съгласно получена оценка от ЕК 

- да бъдат разпределени финансовите средства по групи, както в последните две 

години.  

Т.Георгиева благодари на А.Илиев за добре свършената работа и за проведените 

срещи с представители на клубовете. Тя предложи да се разгледа и обсъди 

предложението на външния експерт Г.Филипов, въпреки, че не е входирано 

официално до комисията. 

По т.1. Срокове за кандидатстване и реализация на програмата 

Предложената през 2021 г. времева рамка за кандидатстване и реализация на 

проектите от май до ноември до голяма степен ограничава възможностите на т.нар. 

зимни спортове (ски, хокей на лед, фигурно пързаляне и др.) да кандидатстват или в 

най-добрия случай да реализират проекти, от които имат нужда. 

Я.Тодоранова заяви, че трябва да се намери формула по която да се разшири обхвата 

и да не се дискриминира една група спортове. Програмата да се раздели на две части. 

Т.Георгиева сподели, че за тази година няма как да се приложи, но за следващата би 

било добре да се обърне внимание и да се направи консултация с юристи, които да 

дадат добро решение. 

По т.2. При одобрение на проект за финансиране, спортният клуб следва да 

представи информация за намаляване на таксите за тренировъчна дейност на 

децата от детско-юношеската школа 

Т.Георгиева сподели, че това фигурира като отчетност в Програмата. Имаме 

информация, кой клуб с колко е намалил таксите. От отчета се видя, че най-много 

таксите са намалени с 20-30 %. 

По т.3 Организиране и провеждане на спортни прояви, които не са включени в 

Държавния спортен календар на съответната Национална федерация – до 2 

прояви, с участието на не по-малко от 3 спортни клуба /детско-юношески школи/. 

Т.Георгиева поясни, че и до сега е работено така. Промяна има само тази година с 

оглед на тежката ситуация, във връзка с Ковид - 19 с цел да се облекчат клубовете. 

По т.4 Копие от действащ договор, удостоверяващ правото на спортния клуб за 

ползване на спортен обект, със седалище на територията на Столична община 

/срокът на договора да обхваща периода на проектните дейности/ 

Т.Георгиева поясни, че по тази точка комисията е доста гъвкава. Това е необходимо и 

във връзка с мониторинга. Не винаги е договор, може и  служебна бележка с която се 

декларира, че се предоставя на даден клуб за учебно-тренировъчен процес. 

Я.Тодоранова заяви, че с има спортове, като колоездене на шосе например на които 

не е необходимо тренировъчна база, само попълват декларация. След извършване на 

мониторинг ще е видно дали е попълнена коректно. 

По т.5 Следене на ефективността на изпълнените проекти 

Т.Георгиева заяви, че в това отношение програмата е безупречна. Програмата 

разполага с външни експерти, които стриктно следят графика и извършват  

мониторинг на финансираните проекти. 

По т.6 По-широка информационна кампания за популяризиране на програмата 
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Т.Георгиева заяви, до момента Програмата има добра информационна кампания. Това 

се вижда от увеличаване на броя на кандидатстващите клубове. Първата година бяха 

60 клуба , а сега са вече над 100. 

По т.7 Зависимост между получените оценки от комисията и размера на 

финансиране 

 

Доп. точка: Доклад вх.№СОА22-ВК66-715/24.01.22 г. относно  приемане на 

Оперативна програма на Столичния общински съвет за 2022 г. и приемане на отчет за 

изпълнението на Оперативната програма на Столичния общински съвет за 2021 г. 

 

Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения: 

 

Комисията като водеща подкрепя доклада с предложения проект за решение. 

№ Поименно гласуване:   

1 Татяна Георгиева – председател За 

2 Анатоли Илиев - зам. председател За 

3 Иван  Пешев - зам. председател Възд. 

4 Диян Стаматов За 

5 Екатерина Йорданова За 

6 Анна Стойкова За 

7 Владимир Митов За 

8 Веселин Калановски       за 

9 Николай Николов Възд. 

10 Яна Тодоранова за 

11 Петко Димитров Възд. 

  Общо гласували:  11 

  в т.ч.: 

                                  За 8 

                                Против - 

                               Въздържали се 3 

 

Поради изчерпване на дневния ред председателят закри заседанието на комисията в 

13.55 ч. 

Протоколът е изготвен на 27.01.22 г. 

 

 

Експерт:  П            Председател:                  П 

/Д.Пунчева/              /Татяна Георгиева / 

 

 

                               Зам. предс.:                  П 

      /Анатоли Илиев/ 

 

 

                  Зам. предс.:               П 

                                                                                               /Иван Пешев/ 


